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Abstract (en)
[origin: US2019365061A1] A bracelet including two strands provided with a fastening system which includes at least one longitudinal groove on one
of the two strands and at least one longitudinal protuberance on the other strand. The material and the shape of the groove and of the protuberance
are configured such that these two elements interlock under pressure exerted by the bracelet user, over two overlapping portions of the bracelet
strands. The connection between the strands can easily be separated, preferably by peeling the upper strand away from the lower strand. The
bracelet is continuously adjustable in length, without requiring heavy or complex elements.

Abstract (fr)
L'invention concerne un bracelet comprenant deux brins (1,2) pourvus d'un système de fermeture qui comprend au moins une rainure (4)
longitudinale sur l'un des deux brins et au moins une excroissance longitudinale (5) sur l'autre brin. Le matériau et la forme de la rainure et de
l'excroissance sont configurés pour que ces deux éléments s'imbriquent sous la pression exercée par l'utilisateur du bracelet, sur deux parties des
brins qui se recouvrent. La connexion entre les brins (1,2) se laisse facilement séparer de préférence par pelage du brin supérieur (2) par rapport au
brin inférieur (1). Le bracelet de l'invention est réglable en longueur de manière continue, sans requérir des éléments lourds ou complexes.
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